
 
УКРАЇНА 

 УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

 ПРОТОКОЛ 

 пленарного засідання позачергової L сесії 

міської ради VIII скликання 

 

 

25 січня 2024 року                                             м. Ужгород 

  

Усього депутатів: 38 

Присутні на сесії: 30 (список додається) 

Запрошених:    7 (список додається) 

 

Міський голова 

Андріїв Б. Є. (далі 

– Головуючий)  

 Привітався з присутніми, оголосив реєстрацію депутатів. 

 Нагородив грамотами міської ради, присутніх в залі 

президента місцевого осередку Всеукраїнської громадської 

організації «Українська федерація хортингу» в Ужгороді 

Михайла Куцкіра та його вихованця Назара Марича, чемпіона 

України з хортингу,  переможця у двох розділах. 

 Привітав депутатів Тарахонич В.Ю. та Козака В.А., які в 

період між сесіями відсвяткували свій день народження. 

 Оголосив хвилину мовчання для вшанування пам’яті 

полеглих героїв, які віддали своє життя за свободу і 

незалежність України. 

 За результатами реєстрації, повідомив, що сесія 

повноважна. 

 Поінформував, що є гостра нестача донорської крові, 

тому працює виїзна бригада, яка здійснює забір на першому 

поверсі приміщення міської ради. Закликав здати кров усіх, 

хто за медичними показниками має таку можливість, для 

потреб військових та інших громадян, яким вона вкрай 

необхідна.  

 Звернув увагу, що у ЗМІ розповсюджено інформацію про 

приватну компанію, що займається наданням послуг з 

поховання та перевезення тіл померлих. Натомість 

поінформував, що діє відповідна міська Програма, яка 

забезпечує безкоштовне перевезення тіла померлого жителя 

міста до моргу, на це з міського бюджету виділяються кошти. 

Відповідну інформацію було розповсюджено в ЗМІ та 

офіційних сайтах з метою інформування жителів міста, щоб 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

У залі 

вони могли скористатися цими послугами безкоштовно. За 

бажанням, родичі померлого можуть звернутися і в приватні 

організації, які здійснюють такі послуги за кошти. 

 Повідомив, що скликав сьогоднішню сесію, оскільки 

надійшло багато звернень від військових, зокрема і від 

дислокованих у нашому місті: 15-го батальйону, національної 

гвардії, підрозділу самооборони. 

 Сьогодні буде виділено майже 30 млн. гривень на потреби 

військових, щоб вони оперативно змогли придбати дрони та 

інші необхідні засоби, не чекаючи чергової сесії в лютому. 

 Перед початком роботи сесії повідомив про необхідність 

проведення спільного засідання постійних комісій, після 

проведення якого відкрив позачергову L сесію міської ради 

VIII скликання. 

Звучить Державний Гімн України. 

Головуючий   Надав слово представнику громадської організації, якій 

кілька років тому передали приміщення котельні, де спільними 

зусиллями було створено реабілітаційний центр. 

В. Петров - 

кандидат 

медичних наук, 

лікар 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Поінформував, що з 2016 року на території котельні було 

розпочато реалізацію проєкту, виконано ремонт, здано перший 

поверх, найближчим часом повинен бути закінчений і другий 

поверх.  

 Громадська організація рік тому розпочала свою роботу з 

реабілітації військовослужбовців. Зазначив, що допомогу в 

цьому вона отримала від міжнародних донорів, зокрема велику 

кількість необхідного дороговартісного обладнання.  

 Як керівник організації висловив прохання до міської 

ради, міського голови та депутатського корпусу підтримати 

щоденну роботу реабілітаційного центру, оскільки поки 

жодних державних коштів на ці потреби не було витрачено. 

 Зазначив, що їхню організацію підтримують 

«Реабілітаційні сили України» - міжфракційне об'єднання у 

Верховній Раді України. Відмітив, що ця підтримка повинна  

стати системною, оскільки йдеться про лікування захисників 

України. 

 Поінформував, що «Реабілітаційні сили України» - 

Всеукраїнська спілка, яка об'єднує спортивно-реабілітаційні, 

реабілітаційні центри усіх форм власності: комунальні, 

громадські та галузеві. На сьогодні на території України - це 

єдиний заклад, який працює і має подані заявки до НСЗУ, 

тобто має багато видів співфінансування. Крім того, виграно 

гранти, які почнуть фінансуватись через кілька місяців.  

 Ще раз сказав про необхідність підтримки від місцевої 

влади у створенні відповідної програми, за рахунок якої 

жителі Ужгородської міської територіальної громади змогли б 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Головуючий 

проходити реабілітацію та виплачувати заробітну плату усім 

необхідним спеціалістам. 

 Відмітив, що центр буде отримувати фінансування від 

НСЗУ, проте бюджет служби скорочено в два рази і 

реабілітаційні програми розділені на дві частини, держава 

виділяє на це 14 млрд. грн., однак заклади, які будуть 

працювати з Міністерством ветеранів, не можуть працювати з 

НСЗУ і навпаки.  

 Нагадав, що роздав матеріали для ознайомлення, в яких 

чітко видно як працював центр за рік, використовуючи тільки 

донорські кошти. Наголосив, що їхнє прохання полягає в тому, 

щоб була прийнята відповідна міська програма хоча б на 

деякий час, щоб зробити роботу центру більш масштабною. 

 Подякував виступаючому, зазначив, що буде відповідна 

комунікація з їхніми представниками. Поінформував, що 

наразі триває робота зі створення проєктно-кошторисної 

документації зі створення сучасного реабілітаційного центру 

на базі клінічної лікарні по вул. Грибоєдова. 

Глагола В. Я. 

Фракція «РІДНЕ 

ЗАКАРПАТТЯ» 

 Бачить можливість фінансування за умови, якщо цей 

заклад буде входити до структури управління охорони 

здоров'я міста, в іншому випадку буде складно 

проконтролювати якість надання послуг з реабілітації, 

оскільки немає можливості здійснювати перевірки, коли 

закладом займається громадська організація. 

Головуючий   Надав слово Глаголі Я.І. 

Глагола Я.І. 

Фракція «СЛУГА 

НАРОДУ» 

 Зауважив, що управління охорони здоров'я 

співпрацюватиме з усіма медичними закладами, проте в цьому 

конкретному випадку позиція управління полягає в тому, що 

якщо мова йде про фінпідтримку Ужгородською міською 

радою цього реабілітаційного центру, то він повинен входити 

до структури охорони здоров'я як окремий підрозділ і маючи 

програму з реабілітації, можна буде фінансувати його, як і 

інші підрозділи управління охорони здоров'я.  

 Зазначив, що наразі не бачить юридично яким чином 

інакше можна здійснювати фінансову підтримку громадської 

організації, яка має реабілітаційний заклад. Ще раз наголосив, 

що пропозиція полягає в тому, що цей заклад повинен бути 

частиною структури мережі медичних закладів міста 

Ужгорода. 

Головуючий 

 

 

В. Петров 

 Зауважив, що є профільна комісія, яка займається 

медичним напрямком та керівник управління охорони 

здоров'я, які усі ці питання опрацюють. 

 Зауважив, що можливо не знадобиться фінансування з 

місцевого бюджету, оскільки є великі проєкти і донори будуть 

фінансувати заклад. Відмітив, що НСЗУ фінансує медичні 



заклади будь-якої форми власності, оскільки є державна 

Програма, тому форма власності у цьому випадку немає 

жодного значення. Якщо наразі вона зміниться, то 

автоматично буде втрачено усі виграні гранти.  

 Висловив прохання розглянути можливість створення 

міської програми таким чином, щоб не втратити грантові 

кошти. Наголосив, що центр не має приватного власника, 

робота його прозора і її можна проконтролювати. 

Головуючий   Подякував доповідачеві за ту роботу, яка була пророблена 

представниками організації, нагадав, що спільно із 

заступником був на відкритті і бачив результат. Запевнив, що 

їхня пропозиція буде опрацьована, знайдено консенсус, щоб 

спільно з колегами прийняти необхідне рішення на благо 

військовослужбовців та жителів міста, які будуть проходити 

лікування та реабілітацію. 

 Надав слово депутату Горвату Е.І. 

Горват Е. І.  

Фракція «РІДНЕ 

ЗАКАРПАТТЯ» 

 Зазначив, що депутатський корпус приймаючи рішення на 

сесії, працює виключно в правовому полі, яке визначається 

Законом «Про місцеве самоврядування в Україні» та «Про 

Державний бюджет України». Усі рішення про виділення 

фінансування контролюються казначейством, усі рахунки 

проходять через цю установу, яка їх пропускає або не 

пропускає.  

 Щодо грантових проєктів, навів приклад «Центру 

поводження з тваринами», для участі якого в грантах, потрібно 

було створити комунальне підприємство і тільки таким чином 

законодавство дозволяло здійснювати фінансування. Зазначив, 

що вітаються усі форми власності, однак у цьому випадку 

залишається шукати тільки спонсорів чи іншу допомогу. 

Головуючий   Нагадав депутатам, що їм роздано наступні проєкти 

рішень сьогоднішнього засідання: 

- № 1698 «Про зміни до Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам розташованим на території міста на 2023 

- 2024 роки»; 

- № 1699 «Про зміни до Програми організації та забезпечення 

підрозділів територіальної оборони на 2023 - 2024 роки»; 

- № 1700 «Про зміни до бюджету  Ужгородської міської 

територіальної громади на 2024 рік». 

 Поставив на голосування порядок денний за основу. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 31, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 



 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 17  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 18  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 19  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 20  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 21  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 24  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 29  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 30  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 31  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   31 

 З НИХ: "ЗА":  31 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

    РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Головуючий   Запропонував довключити до порядку денного Звіт 

секретаря міської ради за 2023 рік, поставив пропозицію на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 



 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 17  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 18  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 19  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 20  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 21  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 24  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 29  Чорній Ігор Ігорович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 30  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 31  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   31 

 З НИХ: "ЗА":  30 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  1 

    РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Головуючий   Поставив на голосування порядок денний в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 



 17  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 18  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 19  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 20  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 21  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 24  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 29  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 30  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 31  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   31 

 З НИХ: "ЗА":  30 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  1 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

    Порядок денний та регламент роботи пленарного засідання позачергової L 

    сесії Ужгородської міської ради VIII скликання прийнято (додається). 

 

                                   

ПОРЯДОК ДЕННИЙ           

пленарного засідання позачергової L сесії  

Ужгородської міської ради VІIІ скликання 

 

25 січня 2024 року            м. Ужгород 

 

1. (проєкт № 1698) Про зміни до Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам розташованим на території міста на 2023 – 2024 роки. 

Доповідає: Зима І.В. – начальник відділу оборонної та мобілізаційної  

роботи. 

2. (проєкт № 1699) Про зміни до Програми організації та забезпечення 

підрозділів територіальної оборони на 2023 – 2024 роки. 

Доповідає: Зима І.В. – начальник відділу оборонної та мобілізаційної  

роботи. 

3. (проєкт № 1700) Про зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади на 2024 роки. 

Доповідає: Кенс О.Ю. - заст. директора департаменту фінансів та  

бюджетної політики. 

4.  Звіт секретаря Ужгородської міської ради за 2023 рік.  

      Інформує: Чорній І.І. – секретар ради.  

5.  Різне. 

 

 



 

 

Р Е Г Л А М Е Н Т 

роботи пленарного засідання позачергової L сесії  

Ужгородської міської ради VІІІ скликання 

 

25 січня 2024 року        м. Ужгород 

 

Початок роботи сесії       о 10.00 год. 

Розгляд першого – другого питань до 5 хв. 

Розгляд третього питання до 10 хв. 

Розгляд четвертого питання до 15 хв. 

Для виступів в порядку обговорення до 3 хв. 

Для інформації в «Різному» до 5 хв. 

 

 

Міський голова        Богдан АНДРІЇВ 

 

 

 

Головуючий    Перейшов до розгляду питань порядку денного. 

 

1. Проєкт № 1698 «Про зміни до Програми надання шефської допомоги військовим 

частинам розташованим на території міста на 2023 - 2024 роки». 

Доповідає: Зима І.В. – начальник відділу оборонної та мобілізаційної роботи. 

 

Головуючий   Поставив на голосування проєкт рішення № 1698 «Про 

зміни до Програми надання шефської допомоги військовим 

частинам розташованим на території міста на 2023 - 2024 

роки» за основу і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 31, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 



 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 17  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 18  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 19  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 20  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 21  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 24  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 29  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 30  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 31  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   31 

 З НИХ: "ЗА":  31 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

    РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

Рішення «Про зміни до Програми надання шефської допомоги військовим 

частинам розташованим на території міста на 2023-2024 роки» прийнято 

(додається). 

 

2. Проєкт № 1699 «Про зміни до Програми організації та забезпечення підрозділів 

територіальної оборони на 2023 - 2024 роки». 

Доповідає: Зима І.В. – начальник відділу оборонної та мобілізаційної роботи. 

 

Головуючий   Поставив на голосування проєкт рішення № 1699 «Про 

зміни до Програми організації та забезпечення підрозділів 

територіальної оборони на 2023 - 2024 роки» за основу і в 

цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 31, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 



 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 17  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 18  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 19  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 20  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 21  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 24  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 29  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 30  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 31  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   31 

 З НИХ: "ЗА":  31 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

    РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

Рішення «Про зміни до Програми організації та забезпечення підрозділів 

територіальної оборони на 2022-2024 роки» прийнято (додається). 

 

3. Проєкт № 1700 «Про зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади на 2024 рік». 

Доповідає: Кенс О.Ю. - заст. директора департаменту фінансів та бюджетної 

політики. 

 

Головуючий   Поставив на голосування проєкт рішення № 1700 «Про 

зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади на 2024 рік» за основу.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 



 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 23  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 24  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 25  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 26  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 27  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 28  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 29  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 30  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   30 

З НИХ: "ЗА":  30 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

    РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Головуючий   Повідомив про наявність критичного зауваження до цього 

проєкту рішення, зачитав його:  

«1. Збільшити бюджетні призначення за рахунок вільного 

залишку коштів станом на 01.01.2024 року виконкому по коду 

0219800 «Субвенція з місцевого бюджету державному 

бюджету на виконання програм соціально-економічного 

розвитку регіонів» на «Програму надання шефської допомоги 

військовим частинам розташованим на території міста на 

2023-2024 роки»:  

 по бюджету розвитку спеціального фонду, як кошти 

передані із загального фонду до бюджету розвитку 

спеціального фонду: «усього» в сумі 7 000 000 грн.; 

«у тому числі бюджету розвитку» в сумі 7 000 000 грн.; 

«видатки розвитку» в сумі 7 000 000 грн. 

2. Внести відповідні зміни в додатки до проєкту рішення». 

 Поставив на голосування дане критичне зауваження.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 



 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 23  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 24  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 25  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 26  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 27  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 28  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 29  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 30  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   30 

 З НИХ: "ЗА":  30 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

    РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Головуючий   Поставив на голосування проєкт рішення № 1700 в 

цілому з критичним зауваженням. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 



 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Нергеш Віктор Вікторович  ЗА 

 23  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 24  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 25  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 26  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 27  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 28  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 29  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 30  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   30 

 З НИХ: "ЗА":  30 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

    РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

Рішення «Про зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної громади 

на 2024 рік» прийнято (додається). 

 

Головуючий   Подякував депутатам за конструктивну роботу, за 

підтримку військових, оскільки сьогодні найголовніше - 

матеріальна допомога армії, навіть враховуючи, що в цьому 

році не буде отримано в бюджет міста кошти з ПДФО, 

приблизно 300 млн. грн., міська рада й надалі допомагатиме 

ЗСУ задля перемоги у війні. 

 Запропонував заслухати звіт секретаря міської ради 

Чорнія І.І. за 2023 рік. 

 

4.Звіт секретаря Ужгородської міської ради за 2023 рік.  

Інформує: Чорній І.І. – секретар ради. 

 

Чорній І. І. – 

секретар ради 

 Зачитав звіт роботи секретарем ради за 2023 рік: «На 

посаду секретаря ради обраний з 13 червня 2023 року, свою 

діяльність здійснюю на підставі та керуючись законами 

України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про статус 

депутатів місцевих рад» та Регламентом роботи Ужгородської 



міської ради.  

 Одним з головних напрямків роботи секретаря ради є 

підготовка та організація сесій міської ради, засідань 

постійних комісій.  

 Протягом звітного періоду здійснено організаційні заходи 

для проведення  19 сесій, в т.ч. 27 пленарних засідань. 

Загалом на всіх сесійних засіданнях розглянуто 511 питань, з 

яких прийнято 551 рішення. 

 Окрім рішень, що стосуються життєдіяльності міста, 

міською радою було прийнято ряд звернень до Президента 

України, Верховної Ради України. 

 На виконання протокольних доручень сесії міської ради 

оформлено 2 доручення міського голови. Депутатами 

направлено 695 депутатських звернень, запитань. 

 Забезпечувалася повноцінна робота постійних 

депутатських комісій, яких створено, відповідно до розподілу 

напрямків роботи 4.   

 Засідання всіх постійних комісій проводились відкрито і 

гласно. При підготовці питань на сесію міської ради в комісіях  

проходило їх попереднє обговорення.   

 Депутатами на засіданнях постійних комісій 

опрацьовувались проєкти рішень, що були винесені на розгляд 

Ужгородської міської ради. Загалом проведено 109 засідань 

постійних комісій, в т.ч. проводилися і виїзні засідання.

 Окрім цього, проведено 16 спільних засідань постійних 

комісій.  

 Графіки засідань постійних комісії з обговорення проєктів 

рішень вчасно оприлюднювались на офіційному сайті міської 

ради. Окрім цього, на сайті забезпечено оприлюднення 

проєктів рішень, прийнятих рішень, протоколів та стенограм 

сесій міської ради і результати поіменного голосування 

депутатів, а також висновки та рекомендації постійних комісій 

шляхом публікації протоколів їх засідань.  

 Всі рішення, які приймала рада, розпорядження про 

скликання сесії своєчасно доводилися до виконавців, депутатів 

та населення.  

 Апаратом ради протягом звітного періоду здійснювалося 

консультативно-методичне,інформаційне, 

організаційно-технічне забезпечення роботи міської ради. 

Працівниками також надавалася  практична допомога 

депутатам міської ради, постійним комісіям ради в організації їх 

роботи, підготовці та проведенні сесій міської ради. 

 Також, працівниками апарату ради опрацьовано 43 запити 

від різноманітних правоохоронних органів, надано відповіді на 

33 інформаційні запити та 16 адвокатських запитів, прийнято 



для розгляду 29 звернень громадян. 

 За посадою, як секретар ради, брав участь у роботі 

виконавчого комітету, засідань якого відбулось з терміну мого 

призначення 23, присутнім був на 21 засіданні. Брав участь у 

проведенні різноманітних міських заходів та виконував інші 

окремі доручення.   

 Хочу подякувати депутатам, організаціям, всім тим, хто 

доклав своїх зусиль для забезпечення злагодженої роботи 

міської ради, підвищуючи тим самим авторитет органів 

місцевого самоврядування».   

Головуючий   Подякував усім за роботу, окремо звернувся до Глаголи 

Я.І., щоб він вивчив ситуацію стосовно реабілітаційного 

центру та надав пропозиції, щоб в подальшому колегіально 

приймати рішення щодо співпраці з цією громадською 

організацією та іншими, які надають допомогу в лікуванні та 

реабілітації військових. 

 Закрив позачергову L сесію Ужгородської міської ради 

VIII скликання. 

У залі Звучить Державний Гімн України. 

 

 

 

 

 

Міський голова                 Богдан АНДРІЇВ 

 


